
 
Referat til beboerrådsmøde d. 3. september 2020 kl. 17.00 
 
Deltager: BBS ved Kenneth, Astrid, Jakob, Rani, Aske, Emilie, Klara, Anne 

1. Formalia 
a. Valg af referent og dirigent 

i) Anne 
ii) Astrid 

b. Godkendelse af dagsorden  
- Godkendt 
 

c. Godkendelse af referat fra sidste beboerrådsmøde 
- Godkendt 

 
 

2. Meddelelser 
a. Nyt fra BBS 

 
- Der er ingen måler på radiatoren i badet 
 
- Der er et ønske om at vi får et nyt system så man digitalt selv kan se sit individuelle 
forbrug og dette vil vi efterspørge hos administrator  
 
- Vi er i gang med at undersøge hvad det vil koste fremadrettet at få nord og syd 
altanerne malet ved fraflytning så de løbende bliver renoveret 
 
- D.15.09.2020 er den nye ordning med at det er BBS der står for malingen af lejemålet 
ved indflytning trådt i kraft.  
 - Drøftelse af hvordan vedligeholdets reglementet fungerer nu og kommer 
 til at fungere    
 
-  Den sene kontortid om onsdagen bliver udfaset da der ikke er mange 
beboerhenvendelser, men det vil blive muligt at lave individuelle aftaler med BBS  
 

b. Nyt fra bestyrelsen 
 
- Der er underskrevet en administrationsaftale med KKIK som træder i kraft pr. 
01.11.2020 og aftalen med FSB slutter d. 30.11.2020, så der er en måneds overlap med 
både FSB og KKIK så de kan lave en god overdragelse 
 



- Status på renovering: Svalebæk renovering er kommet med et tilbud som ligger 2,5 
millioner over budgettet. Grunden til dette er at FSB har ikke medtaget udgifter til fx 
etablering af byggeplads, udgifter til stillads, rådgivning fra byggeherre i budgettet. 
 
- Der drøftes hvad det kan få af betydning for beboerne og hvordan vi i beboerrådet vil 
håndtere sagen fremadrettet.      
  

3. Aktuelle sager 
a. Status på vaskeri 

 
- Der er opsat ny bestillingstavle op i vaskeriet, den snakker pt ikke sammen med det 
onlinesystem endnu men det er ved at blive ordnet. 
 
- Drøftelse af de mange fejl/tekniske problemer der har været. 
 
- Beboerrådet laver en opsamling på fejl og mangler i løbet af den næste måned og 
indkalder Electrolux til et status/evalueringsmøde start/midt oktober.  
 
- Beboerrådet laver en rundspørge hos beboerne og tager evt udfordringer med til 
mødet med Electrolux   
 

b. Planlægning af infomøde for nye beboere d. 29. september 2020 
 
- Vi vil i stedet lave et intromøde til Solbakken med introduktion til diverse udvalg, 
beboerrådet, kollegianerforeningen og rundvisning af Solbakken. Vi bestiller pizza og 
drikke.  
 
- Der er et ønske om at BBS deltager så de kan stå for både hygge, den officielle del og 
rundvisning   

 
c. Revidering af husorden 

 
- Jakob ligger husordenen op så Beboerrådet kan gennemlæse og kommentere på evt 
ændringer 

 
d. Kollegianersamarbejdet SAKK 

 
- Jakob og Emile har været til møde sammen med flere andre kollegier omkring bl.a. 
problematikken med hjemfaldspligten, hvor der blev drøftet muligheden for et 
samarbejde kollegierne imellem for at bevare kollegierne som de fungerer i dag og 
bevare dem som en kulturinstitution.  
 



- Næste møde er d. 30.09.2020 og de 2-3 repræsentanter skal være medlem af 
beboerrådet og min en bestyrelsesrepræsentant (Jakob, Emilie og Astrid deltager) 

 
 

4. Indkomne sager 
a. Fordeling af den treværelseslejlighed på kollegiet 

- Drøftelse af fremtidig procedure for udlejningen af både d. 1 værelses og 3 værelses. 
- Vi ønsker at KKIK skal administrer fordelingen af lejlighederne ud fra beboerrådets 
kriterier.   
 
 

5. Evt. 

 - Cykel og barnevogns oprydning: Der varslet med opslag i opgangene og på FB. Alt får 

 røde strips på i min 2 uger og står efterfølgende med kæde på i ca 2 mdr. 

   

- Regler for gril på altanerne: Der udarbejdes et forslag til ændring husordenen så det 

 bliver forbudt at grille grundet brandfare, lugt og røggener.    

 

- Planlægning af beboermøde: Søndag d.08.11.2020 kl. 9.30 

- Ekstraordinært beboermøde d.24/9 kl 17-18 

- Næste beboermøde d.26/10 kl 17-20 

  


